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Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Seniorerna Kvarnen 3 oktober 2022.  

Lokal: Livbojen 

Närvarande: Inger Edling, Pia Flodin, Jan Gunnarsson, Jan Henriksson, Håkan Söderberg, Anders 

Kinch och Yvonne Werneman. 

Gäst: Kenneth Persson från valberedningen och resekommittén. 

Kenneth hälsades välkommen och fick ordet innan själva mötet öppnades. Han ville veta hur 

styrelsearbetet fungerar och vi gav honom beskedet att det fungerar bra. Pia kommer att avgå vid 

nästa årsmöte av personliga skäl medan vi andra sitter kvar. Inger Engstrand i samrådsgruppen avgår 

också vid årsmötet. Ny ersättare diskuterades.  

Angående höstfesten som planerades till den 5 november (Alla Helgons dag) så tyckte samtliga att 

det inte passade. Kenneth gör ett nytt försök med en vårfest i stället. Olika lokaler diskuterades och 

att festen kanske kan läggas på en vardag. Även en resa planerades på vårkanten. Kenneth jobbar 

vidare med detta.  

Styrelsen tackade Kenneth för informationen och efter att Kenneth gått öppnades mötet. 

§223. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger Edling hälsade alla välkomna och mötet öppnades. 

§224. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§225. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

§226. Föregående månadsmöte. 

Mötet blev mycket lyckat och underhållningen (Edward C. Johansson) uppskattades. 

§227. Ekonomi. 

Kassör Jan Henriksson redovisade resultat-och balansräkning för perioden 2022 01 01 - 2022 12 31. 

§228. Protokoll från samrådsgruppen. 

Inger redovisade protokoll från samrådsgruppen. 

§229. Val till KPR. 

Vi har valt att nominera Ann-Margret Nilsson till KPR. Ann-Margret Nilsson sitter också i 

samrådsgruppen. 

§230. Resan till Louisiana. 

Resan till Louisiana blev mycket uppskattad.  
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§231. Medlemsvärvning. 

Från förbundet har kommit en skrivelse och uppmaning till SPF-föreningarna att värva nya 

medlemmar. Detta skall anordnas som en tävling mellan föreningarna. Håkan, vår 

medlemsansvarige, har tagit ut en lista på alla som fyllt 65 år och bor i vårt upptagningsområde.  Vi 

avvaktar tills vidare. 

§232. Rabatt på Hemköp. 

Jan Gunnarsson har varit i kontakt med Joakim Delérus på Hemköp i Haverdal. De erbjuder 6% på ett 

köp varje torsdag mot uppvisande av medlemskort i SPF-Seniorerna Kvarnen. Rabatten gäller ej på 

post, spel, alkohol och tidskrifter. Börjar gälla 20 oktober. 

§233 Lunch för 85+. 

Inger undersöker olika lunchalternativ som kan vara lämpliga att bjuda våra medlemmar som är 85+. 

Make/maka skall bjudas att medfölja till självkostnadspris. 

§234. Programmet. 

Program för kommande år diskuterades och planerades. Pia vidtalar de medverkande. 

§235. Matlagningskurs för herrar. 

De nuvarande ledarna för matlagningskursen för herrar kommer att sluta och vi vill försöka få nya 

ledare. Inger skall göra en förfrågan på nästa månadsmöte. 

§236. Tillsammans-mindre ensam. 

Inger har fått förfrågan från vår diakon Per Franzén, från vår församling, om att eventuellt starta en 

projektgrupp för att lindra ensamhet hos många äldre. Detta i samarbete med svenska kyrkan. 

§237. Möte på Katrineberg. 

Det anordnas en ordförandedag på Katrinebergs folkhögskola den 3 november (dagen flyttad från 26 

oktober). Ordförande Inger Edling kommer att åka och eventuellt vice ordförande Jan Gunnarsson. 

§238. Nästa månadsmöte. 

Nästa månadsmöte blir den 10 oktober. Då kommer Ulrika Larsson från Akademibokhandeln i 

Halmstad och ger oss tips om böcker, samt Zoia Ivanchuk från Halmstads hemtjänst som berättar om 

digitala tjänster, som hon kan hjälpa oss med.  

§239. Nästa styrelsemöte samt kaffeansvarig. 

Nästa styrelsemöte blir den fredag 11 november klockan 9.00 på Livbojen. 

Kaffe ordnar Jan Henriksson. 

 

 

……………………………………………………………               ………………………………………………………………… 

      Inger Edling ordförande                                              Yvonne Werneman sekreterare 


